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1.  Vraag om uitleg (R.v.O., art. 59) 

  

- Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk 

beleid, met betrekking tot afbouw basisondersteuningsbudget 
 



 

 

 

 
Samenstelling van de commissie 

 

Vaste leden 
De heer Juan Benjumea Moreno 

De heer Arnaud Verstraete 

Mevrouw Cieltje Van Achter 

Mevrouw Carla Dejonghe 

Mevrouw Els Rochette 

 
Plaatsvervangers 

Mevrouw Lotte Stoops 

Mevrouw Soetkin Hoessen 

De heer Gilles Verstraeten 

De heer Guy Vanhengel 

Mevrouw Hilde Sabbe 



Datum van indiening : 7 januari 2021 

 

Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk 

beleid 

 

Onderwerp : Afbouw basisondersteuningsbudget 

 

 
 
Geachte Collegelid, 
 

Maandagnamiddag konde we lezen dat de Vlaamse regering doorzet met de geplande afbouw van 
het basisondersteuningsbudget (BOB) voor personen met een handicap. De regering-Jambon heeft 
op 23 december 2020 het besluit daarover goedgekeurd. Nochtans had de Raad van State de dag 
voordien, op 22 december, een vrij vernietigend advies afgeleverd. Volgens de Raad van State 
verlaagt de regering 'het beschermingsniveau dat wordt geboden' en is er sprake van een 
'aanzienlijke achteruitgang (die) niet verantwoord is door redenen van algemeen belang'. 

De Vlaamse regering wil de verschillende bestaande zorgbudgetten omvormen tot een eengemaakt 
zorgbudget. in de aanloop naar dat eengemaakt zorgbudget wil Vlaams minister van Welzijn Wouter 
Beke (CD&V) het bestaande basisondersteuningsbudget (BOB), een forfaitair bedrag van 300 euro 
dat personen met een handicap vrij kunnen inzetten, voor personen met een handicap vanaf 1 
januari 2021 laten uitdoven.  
 
Die hervormingsplannen botsten eerder al op kritiek, maar op 22 december 2020 leverde ook de 
Raad van State een vernietigend advies af. Door het BOB al af te bouwen zonder te voorzien in een 
alternatief, 'verlaagt de Vlaamse regering het beschermingsniveau dat geboden wordt door de van 
toepassing zijnde wetgeving', zo luidt het advies. De Raad van State noemt de verlaging 'aanzienlijk'. 
Om zo'n verlaging te rechtvaardigen, moeten er volgens de Raad 'redenen van algemeen belang' zijn. 
De geplande hervorming kan zo'n reden zijn, maar die hervorming is er nog niet en wordt ook niet 
meteen in het vooruitzicht gesteld, merkt de Raad van State op. 'De conclusie is dan ook dat de 
aanzienlijke achteruitgang niet verantwoord is door redenen van algemeen belang'. Dat is voor de 
Raad zelfs voldoende om de rest van de plannen niet verder te onderzoeken. Ondanks het advies van 
de Raad van State heeft de Vlaamse regering op 23 december het licht op groen gezet voor de 
afbouw van het BOB.  
 
In september hadden wij een zeer interessante maar zorgwekkende discussie over het structurele 
gebrek aan ondersteuning voor mensen met een handicap, over niet weggewerkte wachtlijsten en 

onderraportering van het probleem. Over gezinnen die al gauw drie, vier jaar op een wachtlijst 
staan voor een persoonsvolgend budget, en sommigen zelfs negentien jaar wachten.  
Niemand hier twijfelt aan de pijnlijke situatie waarin mensen met een handicap in Brussel 
zich bevinden. En vooral aan het uitblijven van een gepast beleid dat tegemoet komt aan de 
noden. 
 
In plaats van stappen vooruit te zetten lijken we stappen naar achter te zetten.  
 

Mijn vragen zijn de volgende: 
 

-Was u op de hoogte van deze beslissing van de Vlaamse regering? Heeft u reeds contact gehad met 
bevoegd Vlaams minister over deze beslissing?  



-wat is de impact van deze beslissing om het BOB af te bouwen op de Brusselse gezinnen die gebruik 
maken van deze steun ? Om hoeve mens gaat het? 

-Heeft u stappen ondernomen om het wegvallen van deze ondersteuning op te vangen en een 
alternatief te bieden  voor mensen die nu zonder een basisondersteuningsbudget vallen? 

 
Met dank voor uw antwoorden, 
 
Jan Busselen 

 
 

 


